
PROTOKOLL NR 1 2024 
Fört vid styrelsemöte PRO Viskafors 2024-01-08 

Närvarande: Lars-Erik Larsson, Rolf Magnusson, Åke Algotsson, Karl-Erik Lindkvist, Lena Keränen, 
Inger Brorsson, Lena Ek, Lars Andersson, Siv-Britt Andersson, Bengt-Åke Bengtsson, 
Jörgen Davidsson 
Frånvarande: Anne-Marie Lindkvist 
 
§1.  Ordförande Rolf Magnusson öppnade mötet. 

§2.  Förslag till dagordning godkändes. 

§3.  Till justerare och rösträknare valdes Siv-Britt Andersson 

§4.  Föregående styrelseprotokoll godkändes. 
 
§5.  Ekonomi  
Preliminärt ligger budgeten plus 21 000 kr. 
Behandla medel från sammanslagningen (förslag inför årsmöte 2024), förslag har kommit angående 
hjälp till att upprusta boulebanan på Svaneholms idrottsplats. Efter kontroll med FOF så får 
Viskafors IF bidrag till banan från FOF. Vem har ansvar för banan? Lena K och Bengt-Åke kontaktar 
Viskafors IF angående ansvar för banan samt ekonomisk ersättning från FOF. 
Rolf informerade om nya bidragsregler och kostnader från FOF för 2024. 
Beslut om det nya bokföringsprogrammet ”Fortnox” ska användas fattas efter årsmötet. 

§6. 4 nya medlemmar, Bengt Sörqvist, Gun Simonsson, Kristina och Mikael Reichel. 
Medlemmar till Programgruppen ”ansvar. Sammankallande” är Lena Ek. 
Det är c:a 32 nya medlemmar kvar efter sammanslagningen utöver sekundära. 
 
§7.  Hemsidan:  
Diverse uppdateringar 2024-01-02. 
Harald: 
Inget nytt, arbete med förbättringar pågår. 
 
§8.  Inkommen post och skrivelser.  
Inköp av curlingmattor och stenar beställt av Lars. Leveranstid är ej bekräftad 
Inköp av industridiskmaskin och installation beställt av Karl-Erik. Installation sker vecka 3-4. 
Inköp av storbilds-TV och stativ beställt. Hämtas av Rolf och Bengt-Åke vecka 2. 
Mobilt bredband till lokalen kostar omkring 240-300 kr/mån. plus en router för c:a 2500 kr. Beslut om 
anskaffning tas vid ett senare möte. 
 
§9.  Aktiviteter  
Programbladet för våren 2024 är utdelat. 

  



§9a. Studier info  
Bengt-Åke lägger in påminnelser om programmet på Facebooksidan. Kontaktar PRO-support för 
hjälp att koppla Facebook till hemsidan. 97 personer har nu anslutit sig till Facebookgruppen. 
Inga-Lill Nilsson lämnade en trevlig och bra information angående friskvård för äldre samt tankar om 
träffar med brukare. Återkommer och kontaktar Rolf angående HUR? 
 
§10. Information från PRO riks/distrikt  
Årsmöteshandlingar från SÄ. Rolf och Bengt-Åke anmäls till årsmötet 6/3. 
Protokoll från SÄ 2023-11-29 med bilaga. 
Info angående munhälsa. 
 
§11. Lokaler  
Hur organisera kök efter installation av diskmaskin ”korgar mm”. Återkommer efter installation. 

§12. Övrigt  
Arbete inför årsmötet 2024: 
Tillfråga val av mötesordförande och sekreterare. Ansvarig är valberedningen. 
Ta fram verksamhetsberättelse, ekonomisk berättelse med kommentarer. Rolf ansvarar för 
upprättande av verksamhetsberättelse. Aktivitetsledare återkommer senast 26 feb med sina 
berättelser angående aktiviteten. 
Ny verksamhetsplan, fastställa budget. Ansvariga Lars och Rolf. 
Motioner. Inger sätter in en annons i BT att motioner ska vara inlämnade senast 1 mars och att 
årsmötet är 21/3 klockan 15. 
Avgående och vilka kvarstår, meddela/kalla valberedning, annonsera. Inger meddelar Jan-Åke som 
sammankallande. Rolf påmint 2024-01-08. 
Medlemsavgift. Beslut att föreningens avgift blir 40 kr för 2024. 
 
§13. Mötet avslutades. 
 
Kommande möten. 
Styrelsemöte kl. 10.00  5/2 4/3 8/4 6/5 3/6 19/8 
Medlemsmöten kl. 15.00  18/1, 15/2, 18/4 
Årsmöte kl. 15.00  21/3 
 

_______________________ ________________________ ________________________ 
ordf. Rolf Magnusson Sekr. Lars-Erik Larsson  Justeras Siv-Britt Andersson 


